
Referat fra bestyrelsesmøde  afd.7                                        22o5 2014. 

Afbud :  Sille  og Dorthe. 

Dagsorden : Godkendt. 

Referat fra forrige møde : Godkendt. 

Nyt fra formanden:  

Der har været ni fra og tilflytninger den forgangne måned. 

Det forventes at Bredbånd Nord lægger kabler ind i  afd.7,  i 4.kvartal. 

Møde for beboere angående   Tilfredsheds undersøgelsen ,finder sted den. 27.maj   

kl. 17.00 til 19.00   i selskabslokalet Abildgårdsvej. 

Det forventes at hele bestyrelsen deltager, og bidrager med gode ideer. 

Afdelingsmødet finder sted den. 9. september. 

Ole har haft korrespondance med Peter Andersen ang. websiden, som  

afdelingsbestyrelsen gerne vil gøre brud af. 

Udbyderen skal kontakte Peter med en dato for møde, hvor bestyrelsen vil deltage. 

Orientering fra Aalborg kommune angående forlængelse af cykelstien fra Østergade 

til Hjørringvej, denne etableres samtidig med kloakerings projektet. 

Nyt fra kasseren: 

Der er bevilget kr. 255.50 til ny hyndeboks ved pladsen bag banken. 

Nyt fra OG: 

Henny orienterede fra sidste møde. 

Forslag 

Til det kommende afdelingsmøde foreslår Ole følgende til ændring af husordenen. 

Forslag: Garager ændres til:  Garager forbeholdes beboere med bil, motorcykel, eller 

indregistrerede handicap køretøjer. 



Bestyrelsen støtter forslaget. 

Aktiviteter. 

Intet nyt. 

Næste møde:     26.juni  kl.18.00 

Referent: Henny 

 

 

 

 

 


